

# COMPUTER INFLATORS

## COMPUTER INFLATORS

AHCON computer inflators are designed with a view to high quality, precision and long service life. The inflation computers are designed in Denmark and manufactured and tested in our own workshop. They are made up of high-quality components from Danish suppliers, and the internal software is updated and maintained based on customer requests and requirements relating to the standards applicable to this product group.

### DISPLAY

AHCON inflation computers have a clear display and are easy to operate so that wheels are filled with the correct amount of air.

## BEFÜLLCOMPUTER

AHCON-Befüllcomputer werden im Hinblick auf hohe Qualität, Genauigkeit und lange Lebensdauer entwickelt. Die Befüllcomputer werden in Dänemark entwickelt und gefertigt und in der eigenen Werkstatt getestet. Sie bestehen aus qualitativ hochwertigen Komponenten dänischer Zulieferer, und die interne Software wird von Kundenwünschen und Anforderungen nach Standards dieser Produktgruppe ausgehend aktualisiert und gepflegt.

### DISPLAY

AHCON-Befüllcomputer sind mit einem übersichtlichen Display ausgestattet und lassen sich leicht bedienen, sodass Räder mit der korrekten Luftmenge befüllt werden.

## PUMPECOMPUTER

AHCON Pumpecomputere er udviklet med henblik på høj kvalitet, nøjagtighed og lang levetid. Pumpecomputerne er udviklet i Danmark og produceret og testet på eget værksted. De består af højkvalitative komponenter fra danske leverandører, og den indvendige software opdateres og vedligeholdes, ud fra både kundeønsker og krav omkring standarder for denne produktgruppe.

### DISPLAY

AHCON pumpecomputere er med et overskueligt display og er nemme at betjene, således at hjul påfyldes med den korrekte mængde luft.





### PCI 900 COMPUTER INFLATOR

Fully automatic computer inflator. Fast and simple operation. Available in 7 and 12 Bar version. 3 programs for different settings for over-pressure. Approved for nitrogen inflation.

#### COLOURS



7016

### PCI 900 BEFÜLLCOMPUTER

Vollautomatischer Befüllcomputer. Einfache und schnelle Bedienung. In 7- und 12-bar-Ausführung lieferbar. 3 Programme für unterschiedliche Einstellungen von Überdruck. Für das Befüllen mit Stickstoff zugelassen.

#### VEHICLE



MC CAR VAN 4X4 TRUCK OTR

### PCI 900 PUMPECOMPUTER

Fuldautomatisk pumpecomputer. Enkel og hurtig betjening. Kan leveres i 7 og 12 bar version. 3 programmer til forskellige indstillinger af overtryk. Godkendt til nitrogen oppumpning.

MODEL	ITEM NO.	READING ACCURACY	POWER CONNECTION
PCI 900, 7 BAR	100 09 070	0.1 BAR/1 PSI/5 KPA	230V (+/- 10%) - 50/60 HZ
PCI 900, 12 BAR	100 09 120	0.1 BAR/1 PSI/5 KPA	230V (+/- 10%) - 50/60 HZ



### PCI 1000 COMPUTER INFLATOR

Fully automatic computer inflator available in 7 and 12 Bar versions. PCI 1000 has 4 programs, which can be configured individually. There is also an option for customized solutions and updates via USB transfer. Approved for nitrogen inflation. Prepared for AHCON Jet System.

#### COLOURS



7016

### PCI 1000 BEFÜLLCOMPUTER

Vollautomatischer Befüllcomputer, der in 7- und 12-bar-Ausführungen lieferbar ist. PCI 1000 hat 4 Programme, die sich individuell programmieren lassen. Außerdem besteht die Möglichkeit für kundenangepasste Lösungen sowie Aktualisierungen per USB-Übertragung. Für das Befüllen mit Stickstoff zugelassen. Für das AHCON Jet System vorbereitet.

#### VEHICLE



MC CAR VAN 4X4 TRUCK OTR

### PCI 1000 PUMPECOMPUTER

Fuldautomatisk pumpecomputer, som kan leveres i 7 og 12 bar versioner. PCI 1000 har 4 programmer, som kan programmeres individuelt. Desuden mulighed for kundetilpassede løsninger samt opdateringer via USB overførsel. Godkendt til nitrogen oppumpning. Forberedt til AHCON Jet system.

MODEL	ITEM NO.	READING ACCURACY	POWER CONNECTION
PCI 1000, 7 BAR	100 10 070	0.1 BAR/1 PSI/5 KPA	230V (+/- 10%) - 50/60 HZ
PCI 1000, 12 BAR	100 10 120	0.1 BAR/1 PSI/5 KPA	230V (+/- 10%) - 50/60 HZ
WALL BRACKET	900 52 007		
FLOOR STAND	900 55 011		
EMERGENCY EMPTYING SYSTEM	950 13 006		



Wall Bracket for PCI 900/1000



Floor stand for PCI 900/1000



Emergency emptying system for PCI 900/1000